

《单词百科:sustain是什么意思?sustain怎么发音?sustain的解释和用法》

英语单词sustain是什么意思?sustain怎么读?sustain怎么发音?简答网为您整理了sustain的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



sustain怎么读

sustain的读音:[s ste n]

sustain的意思

1、vt.维持;支撑, 支持;遭受, 忍受;供养;

sustain的近义词

1、bear n.熊;棘手的事;(在证券市场等)看跌的人;

2、keep vt. 保持;保留;遵守;阻止;

3、support v.支持;帮助, 资助;养活, 维持;支撑;证实;

4、uphold vt.支持;维持;赞成;支撑;

sustain的双语例句

1、Obviously, if the various bars sustain forces they will undergo extension or contraction.

很明显, 如果各杆受力,就会发生伸长或缩短.

2、As you go to eat, commune with the species giving of their life to sustain oneself.

如果你准备进食, 请跟为你维生而贡献生命的物种交流.

3、The parameters within which life can be sustained on Earth are extraordinarily narrow.

地球上生命可以存活下来的地域范围是非常狭小的。

4、It will enhance our competitiveness both within Hong Kong and internationally to sustain our economic growth.

提高香港内部和在国际间的竞争力,推动我们的经济持续增长.

5、Which planets can sustain life?

哪些行星可以维持生命的存在？

6、the policies necessary to sustain economic growth

维持经济增长的必要政策

7、She managed to sustain everyone's interest until the end of her speech.

她使每个人兴趣盎然，一直听她把话讲完。

8、The court sustained his claim that the contract was illegal.

法庭支持他的观点，认定该合同不合法。

9、Two of the firefighters sustained serious injuries.

有两名消防员受了重伤。

10、The love and support of his family sustained him during his time in prison.

家人的关爱和支持帮助他度过了狱中的岁月。

11、The thought of seeing her again was all that sustained me.

再见到她的念头是让我支撑下去的全部力量。

12、I am sustained by letters of support and what people say to me in ordinary daily life...

这些支持的信件和人们每天对我的鼓励一直支撑着我。

13、She found it difficult to sustain the children's interest.

她发现很难保持孩子们的兴趣。

14、The evidence is not detailed enough to sustain his argument.

这一证据过于笼统，不足以证明他的论点。

15、Objection sustained ! (= said by a judge when a lawyer makes an objection in court)

反对成立！

16、The company sustained losses of millions of dollars.

公司遭受了数百万元的巨大损失。

17、He was incapable of sustaining close relationships with women.

他无法和女人维持亲密关系。

18、Some nearby buildings sustained minor damage.

附近一些建筑物遭受到轻微损坏。

以上是简答网为您整理的sustain怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于sustain

的用法、sustain的释义、sustain

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/sustain>